
 

ACTA JUNTA DE GOVERN 
 

DATA:03/11/2021 HORA:17:15. 

LLOC: COTS VALÈNCIA 

ASSISTENTS: 

● PRESIDÈNCIA: FERRAN SENENT I DOMINGO 

● VICE-PRESIDÈNCIA: FRANCISCA HERRERO CUESTA 

● SECRETARIA: Mª BELÉN PIRÓ CAMPOS 

● TRESORERIA: INÉS GUTIÉRREZ GONZÁLEZ 

● VOCAL: EVA REINA GIMÉNEZ 

● VOCAL: ANA SELVA SELVI 

● VOCAL: Mª AMPARO FELIPE GALLARDO 

● GERÈNCIA: BARBARA ESPLUGUES (EN QUALITAT D’ASSESSORA) 

JUSTIFIQUEN ABSÈNCIA: 

● VOCAL: SONIA RUBIO ROMAGUERA 

delegació del vot acreditat davant la Secretària en Eva Reina 

 

DATA CONVOCATÒRIA: 27 / 10 / 2021 

0. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA JUNTA ANTERIOR 

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA CONDICIÓ DE COL·LEGIADES DE LES 

PERSONES QUE HAN PRESENTAT LA DOCUMENTACIÓ PRECEPTIVA 

2. APROVACIÓ, SI ESCAU,  DEL RECONEIXEMENT DE LA BAIXA COM A 

COL·LEGIADES DE LES PERSONES QUE HAN DEMANAT LA BAIXA 

VOLUNTÀRIA. 

3. APROVACIÓ, SI ESCAU, PROPOSTA PRESENTADA PER AJ. 

4. APROVACIÓ, SI ESCAU, PROPOSTA PRESENTADA PER COL·LEGIADES PER 

A COL.LABORAR EN LA PUBLICACIÓ D'UN LLIBRE. 

5. APROVACIÓ, SI ESCAU, PROPOSTA MODIFICACIÓ PREUS DE FORMACIÓ. 

6. APROVACIÓ, SI ESCAU, CANVI DE LES PERSONES REPRESENTANTS DE LA 

JUNTA DE GOVERN EN ELS CONSELLS MUNICIPALS DE COOPERACIÓ I 

DISCAPACITAT. 

7. APROVACIÓ, SI ESCAU, CRITERIS PER A ATORGAR BEQUES A 

COL·LEGIADES PER A ASSISTIR AL CONGRÉS ORGANITZAT PEL CGTS AL 

MAIG 2022. 

8. APROVACIÓ, SI ESCAU, PROPOSTA DE TRESORERIA PER A FORMACIÓ DEL 

COTSV REALITZADA PER LA JUNTA DE GOVERN. 



 

9. ESTRATÈGIA SASEM  

10. INFORMACIÓ ACTIVITAT COL·LEGI 

a. Informació sobre la proposta de conveni amb IVAFIQ per a la realització 

d’accions formatives. 

b. Trobada d’Hivern. 

11. INFORMACIÓ JUNTA DE GOVERN 

a. Informació de l'ampliació del comité editorial de la revista. 

12. PRECS I PREGUNTES 

 

Reunides en sessió ordinària, en segona convocatòria, els membres de la Junta de Govern 

del Col·legi Oficial de Treball Social de València, es procedeix a debatre els punts de l’ordre 

del dia proposats a la convocatòria de 27 d’octubre de 2021.

0. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA 

JUNTA ANTERIOR 

Les membres de la junta confirmen que han llegit prèviament l’acta de la Junta anterior que 

va ser remesa com a esborrany, juntament amb la convocatòria d’aquesta reunió. 

Es procedeix a la presentació d’esmenes: 

● No se'n presenta cap. 

Es procedeix a la votació: S’aprova l’acta anterior per unanimitat. 

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA CONDICIÓ DE COL·LEGIADES 

DE LES PERSONES QUE HAN PRESENTAT LA 

DOCUMENTACIÓ PRECEPTIVA 

La Secretària proposa l’aprovació de tots els expedients de sol·licitud d’alta que compleixen 

els requisits arreplegats en el Reglament de Règim Intern. 

Es procedeix a la votació. S’aprova per unanimitat l’admissió com a col·legiades del Col·legi 

Oficial de Treball Social de València de les següents persones: 

● 3604 HBC 

● 3503 NTB 

● 3607 MAV 

● 3608 BEZ 

● 3610 BTG 

● 3611 MISAR 

● 3612 BRA 

● 3613 MEVN 

● 3614 ERP 

● 3615 SGG 

● 3616 ACJ 

● 3617 JJFS  

● 3584 EGB  

● 3618 YPM  

● 3619 SAV  

● 3620 MAG  

● 3621 LGS  

● 3622 RCM  

● 3625 ATRV  

● 3624 GESM 

 

A més s’inclou una sol·licitud de pre-col·legiació: 3429 CMP 

 



 

2. APROVACIÓ, SI ESCAU,  DEL RECONEIXEMENT DE LA 

BAIXA COM A COL·LEGIADES DE LES PERSONES QUE HAN 

DEMANAT LA BAIXA VOLUNTÀRIA. 

La Secretària proposa l’aprovació de tots els expedients que compleixen els requisits 

arreplegats en el Reglament de Règim Intern. 

Es procedeix a la votació. S’aprova per unanimitat l’admissió de la baixa voluntària com a 

col·legiada del Col·legi de Treball Social de València de les següents persones: 

● 3623 SAP  

3. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA PROPOSTA PRESENTADA 

PER AJ. 

 

PROPOSTA: 

AJ, va presentar davant aquesta Junta una sol·licitud de canvi de categoria professional el 

passat dia 27 de setembre. 

S’ha emés informe de Gerència respecte de la titulació d’A i les funcions que té 

reconegudes al seu contracte, resultant que no té la titulació requerida per a ser reconeguda 

com a oficial de 1ª, ni les seues funcions actuals es corresponen amb aquesta categoria 

(informe adjunt com a documentació). 

Per aquesta raó es proposa desestimar la sol·licitud mantenint la categoria d’oficial 

administrativa de 2ª. 

 

DEBAT: 

Es valora l’ampla experiència d’A al COTS; es valora la diligència en el seu acompliment 
professional; i finalment es valora la seva inquietud per col·laborar amb aquesta Junta en 
el seu compromís per la millora de la qualitat dels serveis que es presten a la colegiatura 
assumint tasques d’un nivell professional superior. 
 
Per tot allò es considera: 

● que si obté el Certificat de Professionalitat que homologue la seva titulació amb la 
requerida per al nivell d’oficial administrativa de 1ª  

● i accepta assumir les funcions corresponents a eixa categoria, contribuint així a 
millorar la qualitat del servei, especialment en : 

○ gestió de comptabilitat 
○ control de qualitat en la gestió (especialment en atenció a les persones 

col·legiades i immediatesa en la resolució de les demandes del servei) 
○ ús de noves eines de treball col·laboratiu 

La promoció d’oficial de 2ª a oficial de 1ª entraria dins la línia de canvi que pretén promoure 



 

aquesta Junta de Govern. 
 

CONCLUSIÓ: 

Es planteja aprovar la sol·licitud de promoció professional, sempre que es complisquen 
ambdues condicions esmentades. 

VOTACIÓ: 

● a favor: 8 
● en contra: 0 
● abstencions: 0 

ACORD: 

S’aprova per unanimitat acceptar la sol·licitud de promoció professional presentada per AJ, 

sempre que es complisquen ambdues condicions esmentades. 

 

4. APROVACIÓ SI ESCAU, DE LA PROPOSTA PRESENTADA 

PER COL·LEGIADES PER A COLABORAR EN LA 

PUBLICACIÓ D'UN LLIBRE. 

 

PROPOSTA: 

El passat 25 d’octubre es va presentar per part d’un grup de col·legiades la sol·licitud de 
col·laboració del Col·legi en la publicació del llibre: “Intervenció Psicosocial amb dones”. 
 
S’ha emés informe des del servei de formació i publicacions del Col·legi (informe adjunt 
com a documentació), del qual s’ha inhibit la vocal SRR (a petició pròpia per ser una de les 
co-autores del llibre), a fi de valorar la pertinència de la col·laboració. A l’esmentat informe 
es recullen les següents conclusions: 

● De les 11 autores, 9 són treballadores socials, de les quals 8 són col·legiades que 
col·laboren habitualment amb el COTS. 

● Totes les autores compten amb un currículum ample i són professionals de 
reconegut prestigi. 

● El llibre pot ser una eina de treball per a les persones professionals del treball social. 
● El tema és un dels pilars  prioritaris i transversals del programa de govern d’aquesta 

Junta. 
Per aquestes raons el nostre Servei considera  d’interés la publicació y proposem aprovar 
la col·laboració del Col·legi en la publicació del llibre “Intervenció Psicosocial amb Dones”. 

DEBAT: 



 

La tresorera informa que no hi ha una partida pressupostària per a aquest concepte, però 
hi ha fons suficients per a fer  front a la despesa. Es planteja col·laborar amb 1000€. 
 
Encara que hi ha hagut precedents d'aquests tipus de col·laboracions mai s’han aprovat 
criteris o processos públics per aquesta finalitat, de manera que es va deixar en mans de 
la Junta de Govern l'aprovació graciable d’aquesta mena de finançament de la divulgació. 
Com que ens sembla molt important i reconeguem el paper que el Col·legi pot tindre en la 
promoció de la divulgació científica de les professionals del treball social, hem d’elaborar 
uns criteris i una convocatòria pública anual amb dotació pressupostària des de l’any proper 
endavant. 
Es proposa firmar un conveni amb les autores del llibre en què es reconega l’obligació de 
fer pública la col·laboració del COTS, amb el logotip institucional en la publicació, així com 
un nombre d'exemplars gratuïts per al COTS proporcional a la publicació i el compromís de 
fer una presentació pública del llibre per a les persones col·legiades.  
 

CONCLUSIÓ: 

Es proposa acceptar la col·laboració del COTS València en la publicació del llibre 
“Intervenció psicosocial amb dones” amb una quantitat de 1000€. 

VOTACIÓ: 

● a favor: 7 
● en contra:0 
● abstencions:0 
● S’inhibix de la votació SRR 

ACORD: 

S’aprova per unanimitat col·laborar en la publicació del llibre “Intervenció psicosocial amb 

dones” amb una quantitat de 1000€. 

 

5. APROVACIÓ SI ESCAU, MODIFICACIÓ PREUS DE 

FORMACIÓ. 

 

PROPOSTA: 

Davant les reiterades queixes pels preus de la formació es va demanar un informe econòmic 
a la gerència per valorar la viabilitat d’una modificació dels preus de formació a la baixa 
(informe adjunt com a documentació). 
L’informe considera que és necessari revisar els preus perquè les matrícules diferenciades 

tinguen majors marges, és a dir, que el preu per a persones bonificades sigui gairebé la 



 

meitat que per a una col·legiada en actiu i el preu per a persones no col·legiades siga el 

doble que per a una col·legiada en actiu. 

DEBAT: 

S’analitza conjuntament amb la Gerència l’informe econòmic on queda reflectit que hi ha 3 
tipus de cursos de formació al COTS: 

A. Cursos de preparació d’oposicions 
B. Formació contínua 
C. Cursos organitzats pel COTS, però finançats per altres entitats. 

El preu dels cursos varia en funció del cost del professorat, ja que el COTS no obté 
beneficis, sols pretén cobrir els costos reals dels cursos. 
Respecte de la participació de persones no col·legiades, creiem que hem de ser 
coherents amb el nostre ideari i, per tant, no podem preparar per a oposicions a persones 
no col·legiades quan és obligatori per a treballar. Per altra banda els cursos de formació 
contínua i aquells que fa el COTS per altres entitats poden ser oberts, però es cobriran les 
places donant prioritat als i les nostres col·legiades. 
També considerem que hem de donar visibilitat a les tarifes dels cursos al web per donar 
transparència al procés i treballar per crear un sistema de beques per a col·legiades amb 
menys recursos econòmics. 

CONCLUSIÓ: 

Es proposa acceptar la proposta, tenint en compte que els no col·legiats no podran 
participar en els cursos de preparació d’oposicions, i pel que fa a la formació continua el 
preu per a col·legiades serà la meitat que per a no col·legiades i les col·legiades 
bonificades al seu torn, la meitat del preu complet de col·legiades. 
Respecte a la formació oberta i gratuïta, sempre que es faça sota l’organització del COTS 
València, serà prioritàriament per a les col·legiades. 

VOTACIÓ: 

● a favor:8 
● en contra:0 
● abstencions:0 

ACORD: 

S’aprova per unanimitat acceptar la proposta de canvi de preus. 

 



 

6. APROVACIÓ SI ESCAU, CANVI DE LES PERSONES 

REPRESENTANTS DE LA JUNTA DE GOVERN EN ELS 

CONSELLS MUNICIPALS DE COOPERACIÓ I DISCAPACITAT. 

 

PROPOSTA: 

Canviar els/les representants del COTS en els Consells Municipals de Cooperació i 
Discapacitat de València. 

DEBAT: 

Hem de tindre en compte que hi estem a ambdós Consells en representació d’Unió 
Professional. 
Pensem que caldria buscar perfils professionals especialitzats en aquestes àrees de 
treball per a la qual cosa seguim necessitant una actualització de la base de dades del 
Col·legi. 

CONCLUSIÓ: 

Hem de trobar persones col·legiades candidates amb perfil especialitzat en cooperació i 
discapacitat abans del 15 de novembre. 
Es proposa nomenar a NSG per al Consell de Discapacitat 

VOTACIÓ: 

● a favor: 8 
● en contra: 
● abstencions: 

ACORD: 

S’aprova per unanimitat nominar persones col·legiades candidates amb perfil 
especialitzat en cooperació i discapacitat, concretament a NSG per al Consell de 
Discapacitat. 

7. APROVACIÓ SI ESCAU, CRITERIS PER A ATORGAR BEQUES 

A COL·LEGIADES PER A ASSISTIR AL CONGRÉS 

ORGANITZAT PEL CGTS AL MAIG 2022. 

 



 

PROPOSTA: 

Com que la passada reunió de la Junta vam decidir que la beca de 10€ per assistir al 
congrés era clarament insuficient per cobrir una mínima part de les despeses i vam decidir 
atorgar beques completes que cobriren la inscripció, el desplaçament i allotjament, la 
Gerència i el servei de formació han treballat en una proposta per a determinar les 
condicions que han de tindre les persones col·legiades beneficiàries  d’eixa beca. 
(Informe adjunt com a documentació) 

DEBAT: 

La prioritat ha de ser beneficiar les persones amb menys recursos econòmics i, per tant, el 
criteri d’atorgament serà els ingressos de la unitat familiar, establint un llistat en ordre pels 
ingressos acreditats. Les 2 persones que tinguen menys ingressos entre les sol·licitants 
seran les beneficiàries de les beques. 
A tal fi es crearan unes bases que es faran públiques al web del col·legi. 

CONCLUSIÓ: 

Es proposa aprovar dues beques completes que cobrisquen la inscripció, el desplaçament 
i allotjament per al congrés del CGTS per a les dues persones sol·licitants que obtinguen 
la màxima puntuació d’acord amb el barem establert a l'efecte. 
 

VOTACIÓ: 

● a favor:8 
● en contra: 
● abstencions: 

ACORD: 

S’aprova per unanimitat atorgar dues beques completes que cobrisquen la inscripció, 
el desplaçament i allotjament per al congrés del CGTS per a les dues persones 
sol·licitants que obtinguen la màxima puntuació d’acord al barem establert a l'efecte. 

 

8. APROVACIÓ SI ESCAU, PROPOSTA DE TRESORERIA PER A 

FORMACIÓ DEL COTSV REALITZADA PER LA JUNTA DE 

GOVERN. 

 

PROPOSTA: 



 

Es proposa revisar l’acord de l’anterior Junta de Govern mitjançant el qual s’eximeix als 
membres de la Junta del pagament de la formació que puguen fer en el COTSV. 

DEBAT: 

Es considera aquesta decisió com un privilegi injustificat per raó del càrrec, ja que, la 
formació, per interés o iniciativa particular, és un benefici individual que no es fa en 
exercici del mateix, ni cap entendre que els membres de la junta han de rebre cap 
contraprestació per l’exercici d’un càrrec al qual han optat voluntària i lliurement. 

CONCLUSIÓ: 

Es proposa revocar la decisió de la Junta de Govern anterior que eximía als i les membres 
de la Junta de pagar la formació del COTSV que vulguen fer a iniciativa pròpia. 

VOTACIÓ: 

● a favor: 8 
● en contra: 
● abstencions: 

ACORD: 

S’aprova per unanimitat revocar la decisió de la Junta de Govern anterior que eximía 
als i les membres de la Junta de pagar la formació del COTSV que vulguen fer a 
iniciativa pròpia. 

9. ESTRATÈGIA SASEM. 

 

PROPOSTA: 

Davant la indefinició del perfil professional que ha de contractar-se per als SASEM 
municipals hem d’acordar una estratègia a desenvolupar des de el COTSV per a 
reivindicar el perfil diferenciat del treball social. 

DEBAT: 

Cal desenvolupar una estratègia vertical cap a Conselleria per què canvien a la fitxa del 
SASEM : “treballador social/educador social” 
També cal desenvolupar una estratègia horitzontal perquè al final són els i les 
coordinadores de Serveis Social els que acaben definint el perfil del SASEM de cada 



 

municipi. 

ACORD: 

Acordem sol·licitar una reunió amb la Direcció General d’Inclusió i Diversitat Funcional per 
sol·licitar la modificació de la fitxa i constituir un grup de treball que redacte una guia 
definint el model d'intervenció als SASEM des del Treball Social, aquesta guia arreplegarà 
les funcions, metodologia i instruments propis del Treball Social en aquest àmbit de 
treball. 
 

10. INFORMACIÓ ACTIVITAT COL·LEGI 
● Informació sobre la proposta de conveni amb IVAFIQ per a la realització 

d’accions formatives: El conveni ofereix 30.000€ per a formació sobre el nou model 

de Serveis Socials però, encara queden molts dubtes per aclarir com l’acreditació de 

la formació per part de l’IVAP, el finançament i el criteri de col·legiació. 

● Trobada D’Hivern: Se celebrarà el dia 10 de desembre a Paterna i tractarem temes 

al voltant de la funció soci-educativa de les treballadores socials en el camp de la 

infància i l’adolescència. Falta per concretar l’oferta lúdica de la vesprada. 

11. INFORMACIÓ JUNTA DE GOVERN 

● Informació de l'ampliació del comité editorial de la revista: El comité editorial s’amplia 

en dos persones amb perfil més jove e innovador com són: 

○ MJBV  

○ SCV 

12. PRECS I PREGUNTES 
● Es pregunta a la vicepresidenta per la representació davant del Comissionat per a 

l’elaboració del Pla Estratègic de Salut Mental i Addiccions en la Comunitat 

Valenciana e informa que finalment hem aconseguit que hi haja dos representants 

en la fase inicial per part dels col·legis professionals, un del perfil sanitari i un altre 

de perfil social. 

● Hem de designar dos persones per assistir a Jornada sobre Deontologia en Madrid 

el pròxim 27 de novembre. Decidim que vagen la secretària i la tresorera. 

● Les vocals responsables de comunicació avancen que s’està treballant i preparant 

informe sobre l’avaluació de l’empresa que està desenvolupant les tasques de 

comunicació per decidir la renovació del contracte o la proposta d’una nova empresa 

si fora el cas.  

● La tresorera planteja que hem d’anar dissenyant el pressupost per a l’any que ve en 

funció dels projectes què volem desenvolupar. 

 



 

Sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les 21:00 h. De tot el tractat, així com de 

les persones assistents i els acords adoptats, jo com a Secretària en done fe, amb el 

vistiplau del President. 

 

 

 

A València 3 de novembre de 2021 

 

 

      Sig. Ferran Senent i Domingo            Sig. Mª Belén Piró Campos 

        Presidència               Secretaria  


